



**MICHAEL
GRAVES
COLLEGE**
WENZHOU-KEAN UNIVERSITY
COLLEGE of ARCHITECTURE & DESIGN

Freshmen 2021 Transfer Policy for the Architecture Program

-Transfer-out: Students are allowed to transfer out of the Architecture program based on WKU regulation.

-Transfer-in: Students are allowed to transfer in the architecture program in two period.

Period 1: Right after receiving the offer until the first week of fall semester 2021.

Period 2: October 2021 (with all the WKU first year students).

Period 1:

1. Students should send their letter of intent and portfolio **during period 1** by email to the academic team (architecture@wku.edu.cn).

*The portfolio includes any creative work that the students have done previously and that could show their creative aptitudes and their interest in the program.

2. Student will be interviewed by the academic team during the first 2 weeks of fall semester 2020 and will get a definitive answer by the end of the second week of fall semester 2021.

Period 2:

1. Students should send their letter of intent and portfolio before **October 1st 2021** by email to the academic team (architecture@wku.edu.cn).

*The portfolio includes any creative work that the students have done previously and that could show their creative aptitudes and their interest in the program.

2. Student will be interviewed by the academic team during October and will get a definitive answer before the end of the October 2021.

3. Student transfer to arch program during period 2, might **delay their graduation.**

*The recipient of the 2021 Freshman Scholarship will be eligible to transfer directly into the Architecture program after submitting a portfolio and an application and a college interview for transfer.



**MICHAEL
GRAVES
COLLEGE**
WENZHOU-KEAN UNIVERSITY
COLLEGE of ARCHITECTURE & DESIGN

2021 新生转专业政策（建筑学）

由建筑学专业转出：学生可根据 2021 温肯招生政策，无条件转出。

由其他专业转入建筑学专业：学生有 2 次机会可以申请转入建筑学专业。

-第一次转专业申请时段：新生收到录取通知书后至 21 年秋季开学前；

-第二次转专业申请时段：2021 年 10 月左右（与所有温肯其他专业新生同步）

第一次转专业申请时段：

1、学生需在**第一次转专业申请时段内**，发送转专业申请意向及个人作品集到学院邮箱。architecture@wku.edu.cn

*作品集指的是学生过往完成的任意形式、任意类型的创意作品，展现他们对于转入建筑学专业学习的决心和潜力)

2、已提交申请的学生将会在 20 年秋季开学后，陆续接受学院的面试。并将在 20 年秋季学期的二周内，获得最终结果通知。

秋季学期开学以后：

1、学生需在 **2021 年 10 月 1 日**之前发送转专业申请意向及个人作品集到学院邮箱。architecture@wku.edu.cn

*作品集指的是学生过往完成的任意形式、任意类型的创意作品，展现他们对于转入建筑学专业学习的决心和潜力)

2、学生将在 10 月份陆续接受教学组的面试，并在 10 月底左右获得最终结果通知。

3、通过此次机会转入的学生，将会存在延长毕业时间的可能。

*2021 年新生奖学金获得者，在提交作品集和转专业申请、经学院面试后，可直接获得转入建筑学专业资格。